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 Voorwoord 
 
Dit jaarverslag is een bloemlezing uit de nieuwsbrieven die in 2024 naar de leden zijn 
verzonden. Doel van de nieuwsbrief is de achterban te informeren over stand van zaken 
binnen de (lokale) farmaceutische zorg en mee te nemen bij de nieuwste ontwikkelingen 
en afspraken die worden gemaakt. Hiervoor schuiven we als bestuurders, 
commissieleden, bureaumedewerkers en inhoudelijk betrokken apothekers aan bij vele 
overleggen met collega zorgverleners en overige stakeholders in de zorgketen. Deze 
belangenbehartiging maakt dat er namens de apotheken in de regio Amsterdam 
Amstelland, op overstijgend niveau afspraken kunnen worden gemaakt. Doel is de zorg 
voor de patiënt en de bedrijfsvoering in de apotheek te verbeteren. Het afgelopen jaar 
werd wederom gekenmerkt door medicijntekorten, de krapte op de arbeidsmarkt, 
stakingen assistenten, administratieve lasten en financiële druk. 
 
Nitika Chouhan, voorzitter FBA 
 

 

 Hoofdstuk 1 Verenigingszaken 
  

ALV 23 april 

 

Laurens Schulpen, voorzitter van LEF beet de spits af met een presentatie over het 

ontstaan van LEF en de doelen waar zij aan werken en de lobby die zij voeren. Vanuit de 

ketens kwam de vraag of er inmiddels niet te veel organisaties zijn die met hetzelfde 

bezig zijn, voorzitter Nitika Chouhan gaf aan dat druk zetten richting de stakeholders zo 

breed mogelijk moet gebeuren, LEF doet dit specifiek voor de openbare farmacie, kan 

wat steviger inzetten en hoeft geen belangenafweging te maken tussen de verschillende 

specialisaties van apothekers. De aanwezigen vonden het jammer dat de KNMP 

terughoudend is in de samenwerking met LEF. In de bijlage vind je de presentatie. 

 

Bij de presentatie over de voortgang van het FBA-jaarplan, was er naast waardering voor 

wat de vereniging doet, zoals aan bijna alle belangrijke tafels aan te schuiven om de 

apotheker te positioneren, ook feedback. Naar voren kwam dat de RKO’s en ALV’s 

kwalitatief inhoudelijk minder waren dan voorheen, en er behoefte is om die weer fysiek 

te organiseren. Behoefte is er ook om lokaal iets te doen dat zichtbaar is. Het plan om 

 



een mediacampagne te houden om de patiënten een medicatiebeoordeling (MBO) te 

laten doen werd goed ontvangen, niet apotheken voeren de MBO nu uitkomt naar voren. 

We moeten ervoor zorgen dat deze taak echt voorbehouden blijft voor de apotheek. 

Uit de zaal komt naar voren dat het daarom belangrijk is dat alle apotheken meedoen. 

Doen we wel genoeg lokaal was ook te horen en hoeveel inzet moeten we leveren voor 

onderwerpen die de KNMP behartigd. De jaarrekening en het jaarverslag werden door 

aanwezigen goedgekeurd. 

 

FBA Strategiedag 15 oktober 

De zorg staat aan de vooravond van een grote verandering. Over 5 tot 10 jaar zullen ook 

de apothekers echt op een andere manier werken, dan nu het geval is. Dat is hard nodig, 

want door de vergrijzing zal er meer moeten worden gedaan met minder personeel. We 

zullen daarvoor intensief moeten samenwerken, want deze uitdaging ga je niet alleen 

aan. We hebben elkaar nodig. 

Het FBA heeft de ambitie om betere samenwerkingsafspraken te maken met regionale 

partners, zoals de huisartsen, de wijkverpleging, het sociaal domein en de paramedische 

zorg. Hiermee wil het FBA invulling geven aan de plannen die genoemd zijn in Visie 2030, 

waarin wordt gewerkt aan een toekomstbestendige eerstelijnszorg. Hiervoor  zijn er 

subsidies aangevraagd. Maar wat verandert er dan precies? Waar liggen de kansen? En wat 

zijn de randvoorwaarden? Over dit soort vragen  hebben we ons gebogen op de 

Strategiedag op van 15 oktober. Er was een prikkelend programma samengesteld, de 

‘FreshMark’ activatieworkshop, oefenen met het maken van afspraken met huisartsen of 

wijkverpleegkundigen, en sprekers over de toekomst van de apotheek en uiteraard van 

alles leren over wat een zorgtransitie is. Er was ook veel ruimte om elkaar te ontmoeten 

en bij te kletsen.  

 

ALV 29 oktober 

 

Het nieuwe FBA Jaarplan 2025, werd net als de begroting 2025 (inclusief lidmaatschap 

LEF) goedgekeurd op de ALV. Menno Siegersma werd benoemd voor de financiële 

commissie. We richten ons met het jaarplan op 5 hoofdthema’s: zorg voor ouderen, 

digitale verbinding, personeel in de apotheek, de apotheker als medicatiespecialist en 

samenwerking in de wijk. Geen tijd om het jaarplan door te spitten? We hebben ook een 

getekende versie van 1 A4 gemaakt. 

 

 

Hoofdstuk 2 Zorgverzekeraars 
 
Oogdruppelbril 

Het FBA heeft samen met twee FBA-leden en met Cordaan geïnventariseerd wat er nodig 

is voor een goede implementatie van de oogdruppelbril in de apotheek. Doel is dat 

mensen die zelf niet kunnen druppelen na een staaroperatie dankzij dit hulpmiddel toch 

zelf kunnen druppelen en geen thuiszorg hiervoor nodig hebben. Dit werd al in de 

poliklinische apotheek van het BovenIJ gedaan, Met deze adviezen heeft Cordaan een 

brief opgesteld naar Zilveren Kruis. De zorgverzekeraar heeft gehoor gegeven aan de 

vraag. De apotheker ontvangt een vergoeding voor zowel de bril als voor de 

oogdruppelinstructie. Ook werd bekend dat volgend jaar (in 2025) de oogdruppelbril 

tijdelijk zelf vergoed wordt voor verzekerden van Zilveren Kruis.  

Palliatieve kit 

In 2024 heeft het FBA afspraken gemaakt over de samenstelling van de palliatieve kit 

voor Amsterdam. Met deze stedelijke afspraak is voldaan aan de eis van Zilveren Kruis 

voor vergoeding van deze kit. Apotheken kunnen de vergoeding aanvragen, als zij ook een 

overeenkomst ‘injectiepennen, injectiespuiten en injectienaalden (2024)’ tekenen.. 

 

https://www.fbadam.nl/wp-content/uploads/sites/527/2024/12/Jaarplan-FBA-2025-aangenomen-ALV-29-10-24.pdf
https://www.fbadam.nl/wp-content/uploads/sites/527/2024/12/Tekening-jaarplan-2025.pdf


Hoofdstuk 3 Medicatieoverdracht 
 

FBA betrokken partner in Transformatieplan uniforme gegevensoverdracht 

 

Vanuit de Amsterdam Vitaal & Gezond coalitie digitale zorg is het ‘transformatieplan 

uniforme gegevensoverdracht’ uitgewerkt. Dit is een doorontwikkeling van de overdracht 

tussen VVT en Ziekenhuizen. Eén van de doelen is het verbeteren van zorg en 

tijdsbesparing door uniforme gegevensuitwisseling tussen professionals bij transmurale 

overdracht. Binnen de transmurale gegevensoverdracht is de onderverdeling gemaakt 

tussen verpleegkundige overdracht, medische overdracht, medicatie overdracht en 

paramedische overdracht. Uiteraard heeft de farmacie wat te brengen in de medicatie 

overdracht, maar hebben we absoluut ook wat te halen in de verpleegkundige overdracht 

en de medische overdracht. Want hoe mooi zou het zijn als wij geïnformeerd worden 

over opname en ontslag. En hoe beter kunnen wij de zorg maken als wij ook de 

ontslagbrieven van de specialisten kunnen meelezen. Dit zijn 2 punten van een heel 

lijstje die vanuit het FBA zijn ingebracht binnen dit plan. 

De snelle toets ligt nu voor bij de zorgverzekeraar(s). Zodra deze akkoord is bevonden 

sluit het FBA aan bij het verder invulling geven aan dit plan. 

 

Farmacie door de ‘Digitale Voordeur 

 

Vanuit de Coalitie Digitale zorg van Amsterdam Vitaal & Gezond bundelen de Gemeente 

Amsterdam en zorg- en welzijns-aanbieders in de regio de krachten om gezamenlijk een 

zorg- en welzijn platform te ontwerpen en te ontwikkelen waarmee de burger écht 

centraal wordt gezet: de Digitale Voordeur. Vanuit de behoefte en regie van de burger 

wordt integraal data-inzicht tussen aanbieders en de burger mogelijk gemaakt en 

zorgaanbod rondom de burger ingericht. Hier krijgt de Amsterdammer antwoord op al 

zijn zorg- en welzijnsvragen, wordt een brede integrale eerste lijn neergezet en wordt de 

Amsterdammer warm toe geleid naar passende hulp binnen de zorg, welzijn, zelfhulp en 

de sociale basis. Er wordt gestart vanuit twee invalshoeken: huisartsenzorg en Jeugd & 

Gezin. Vanuit de zelfzorgstandaarden en de signalerende rol van de apotheek (met 

doorverwijzing naar de ‘sociale basis’) is het FBA in gesprek gegaan om de rol van de 

farmacie nader toe te lichten. Resultaat: het FBA sluit aan bij de klankbordgroep om 

vanuit de data, die in kaar gebracht wordt, het gesprek aan te gaan wie de beste 

hulpverlener is. Want in sommige gevallen is dit de apotheker en dat brengen wij graag 

onder de aandacht. 

 

  

   

 Hoofdstuk 4 Digitale samenwerking 
 
Medimo opvolger Meddy 
 
De stuurgroep heeft besloten om in gesprek te gaan met Enovation, de leverancier van 
eTRS-toepassing Medimo, met als doel om te komen tot regionale contracten voor het 
leveren van extramurale eTRS-dienstverlening aan de deelnemende regio’s Amsterdam | 
Amstelland | Diemen (Sigra) en NH-Noord | Zaanstreek Waterland (Zorgring). De 
doelgroep “BEM 3+ onder huisarts-verantwoordelijkheid” blijft hierbij uitgangspunt. De 
keuze om na contractering, volgens een nader te bepalen tijdspad, met elkaar over te 
stappen van CareXS Meddy naar Medimo, geldt in elk geval voor de zorgaanbieders die 
hebben deelgenomen aan het eTRS-selectietraject. Al in januari 2024 is het besluit 
genomen welk systeem het gaat worden, recent werd duidelijk dat de overgang 1 juli 
2025 plaats zal vinden. 
 

Geen vervolg op route 66a 

 

In 2023 is er vanuit VZVZ een verkenning geweest bij belangrijke stakeholders om de 

uitwisseling van labwaarden tussen laboratoria en apothekers te versnellen. Helaas is het 

project afgelopen zomer gestopt. Uiteindelijk bleken de mogelijke baten van het project 

binnen de resterende tijd niet op te wegen tegen de kosten. Route 66a liep vooruit op de 

realisatie van het programma Medicatieoverdracht, waarin uitwisselen van labwaarden 

 



onderdeel is. Aangezien nog onduidelijk is wanneer de uitwisseling van labwaarden in 

MP9 geregeld gaat zijn, keek het FBA in samenwerking met VZVZ en SIGRA naar de 

regionale mogelijkheden om toch op korte/middel lange termijn goede uitwisseling te 

organiseren. Aangezien de Vipp farmacie, waarvan labwaarden een onderdeel is, in de 2e 

helft van start gaat in Amsterdam, is die samenwerking beëindigd. 

 

ROHA-project: op weg naar 1 HIS 

Eind maart begin april heeft de selectiecommissie besloten welk HIS de voorkeur heeft. 

Na het zetten van de puntjes op i, kunnen naar verwachting eind juni begin juli de 

praktijken een aanbod tegemoet zien. Het FBA was al op de hoogte van de plannen en 

heeft n.a.v. de recente ervaringen rond de keuze van 1 HIS in Amstelveen, waarbij een 

aantal issues m.b.t. de uitwisseling met de apotheek naar voren kwamen, gevraagd dit 

mee te nemen. Zo kunnen we voor implementatie problemen voorkomen. 

Netwerksamenwerking in Amsterdam 

Er zijn meerdere bijeenkomsten en brainstormsessies geweest, gericht op de 

farmaceutische visie op netwerksamenwerking. 

Binnen het thema Boards heeft het FBA bij diverse (gebruikers)overleggen aangesloten 

waarbij zaken als doorontwikkeling, ontsluiting van data en de roadmap vanuit de 

leverancier zijn besproken.  

De randvoorwaarden en benodigde juridische zaken worden nader uitgewerkt om via het 

LSP-medicatievertrekkingen te kunnen delen. 

 

Hoofdstuk 5 Transmuraal samenwerken 
 

Training over het Amsterdams Longformularium 

Het Amsterdams Longformularium is inmiddels een feit. Alle documenten zijn te vinden 

op de website van TPA. Klik op ‘COPD/Astma’ voor de werkafspraken. Klik verderop in de 

lijst op ‘Longformularium’ voor de keuze van de inhalatoren en een presentatie over de 

achtergrond van de gemaakte keuzes. 

De volgende stap is de implementatie van deze stedelijke afspraken. De werkgroep 

COPD/Astma nodigt alle FTO’s in Amsterdam uit voor een IMIS-training. Hierin worden de 

afspraken uitgelegd en de keuzes voor de inhalatoren toegelicht. Vervolgens is er een 

training voor de beste inhalatie-instructie voor de gekozen devices. Hij wordt gegeven 

door Zohreh de Ruiter en Esther Beemsterboer, beide trainers van Stichting IMIS. 

 

 

 Hoofdstuk 6 Ketenzorg en samenwerking 
 
Pilot ApoAfspraak 
 
In 2024 is gestart met het opzetten van een pilot ApAfspraak, hiermee kan op een 
professionele manier een medicijntekort, waarbij overleg met de voorschrijver nodig is, 
het alternatief met de voorschrijver communiceren. Doel is dit stadsbreed aan te bieden, 
waarbij een Amsterdamse werkgroep de alternatieven zal bepalen. Tijdens de pilot, die 
naar verwachting in het 2e kwartaal 2025 zal starten, mogen we gebruik maken van de 
werkgroep die in Amstelland al aan het werk is. 
 
Bij welk FTO zit je? 

 



Het FBA heeft de FTO-groepen geïnventariseerd en wil daar volgend jaar meer aanbod 

voor creëren in Amsterdam en Amstelland. Zo kunnen we oproepen makkelijker delen 

met de FTO’s. Er was al meteen een concrete oproep: de werkgroep astma en COPD van 

het Transmuraal Platform Amsterdam hebben een Amsterdams longformularium 

ontwikkeld. Er ligt een mooi pakket transmurale afspraken, dat binnenkort op de website 

van het TPA zal verschijnen. De werkgroep wil alle FTO’s van Amsterdam bezoeken om 

het Amsterdams Longformularium te implementeren. Je kunt een afspraak maken met 

implementatiemanager Maxine Bongaards: mbongaards@sigra.nl 

Vaker oogdruppelbril bij patiënt 

Cordaan, Evean en nog 12 andere thuiszorgorganisaties gaan de oogdruppelbril in 
Amsterdam breder inzetten. Mensen die zelf geen oogdruppels kunnen inbrengen, lukt 
het vaak wel met een druppelbril. Dat bespaart veel tijd en kosten voor de thuiszorg. De 
apotheek van het BovenIJ ziekenhuis biedt de bril aan en geeft druppelinstructies voor en 
na een oogoperatie. Ook in andere apotheken zullen er meer patiënten langskomen die 
de druppelbril gebruiken. 
Het is daarmee handig om een druppelbril in de apotheek op voorraad te hebben. De 
druppelbril is te bestellen bij de groothandels . Thuiszorgorganisaties kunnen 
druppelbrillen meegeven aan patiënten, maar na de pilot stopt dit. De meeste 
zorgverzekeraars vergoeden de druppelbril. Het FBA is in gesprek met Cordaan over de 
rol van de apotheek. Patiënten zouden bijvoorbeeld voor een operatie al een afspraak 
kunnen maken met de apotheek voor een druppelinstructie. Zie ook hoofdstuk 
zorgverzekeraars voor de vergoeding. 

Aansluiting bij tweede netwerk palliatieve zorg 
 
Het FBA heeft de handtekening gezet: daarmee zijn we aangesloten bij het Netwerk 
palliatieve zorg Amstelland & Meerlanden en Midden & Zuid Kennemerland. (voor de 
regio’s die vallen onder het FBA). Dat betekent dat we voor de hele FBA-regio zijn 
aangesloten bij netwerken palliatieve zorg. De apotheker wordt steeds beter erkent als 
een belangrijke zorgverlener als het gaat om palliatieve zorg. In dit netwerk kunnen we 
dit goed zichtbaar maken. 
Selcan Temiz-Findik heeft namens het FBA veel werk gedaan voor het Netwerk palliatieve 
zorg Amsterdam-Diemen. Zij is daarmee inmiddels mee gestopt, maar ze heeft de 
apotheek goed op de kaart gezet. 
 
Samenwerkingsafspraak levering herhaal medicatie tijdens de dienst 
 
Regelmatig komen cliënten er in het weekend achter dat zij chronische medicatie 
missen. Zij bellen dan naar de huisartsenpost om een recept aan te vragen. De 
huisartsenpost heeft geen goed overzicht van wat de cliënt gebruikt, de Dienstapotheek 
heeft dat wel. Het FBA heeft meegewerkt aan het tot stand komen van een 
samenwerkingsafspraak. De huisartsenpost stuurt cliënt nu door naar de Dienstapotheek, 
die herhaalmedicatie klaarzet voor cliënt. De huisartsenpost wordt op die manier 
geholpen bij het controleren van de medicatie, het recept wordt alvast aangemaakt en 
onnodige belasting van de telefooncentrale wordt weggenomen.    
 

FBA ontvangt subsidie ZonMw 

Het FBA heeft de subsidie toegekend gekregen van ZonMw van 20.000 euro. Doel van 

deze ‘monodisciplinaire subsidie’ is om de apotheek voor te bereiden op betere 

samenwerking binnen de eerste lijn. Denk hierbij aan: regelmatig over patiënten 

overleggen met de huisartsen, wijkverpleging, het sociaal domein en de fysiotherapeut of 

andere paramedici in de buurt van de apotheek. Een goed samenwerkende eerste lijn 

zorgt ervoor dat mensen met een kwetsbare gezondheid beter worden geholpen. Ook als 

de tekorten in de zorg verder toenemen, zo verwacht het rapport Visie 2030, waar de 

KNMP aan mee heeft geschreven. 

https://amsterdam-transmuraal.nl/
https://amsterdam-transmuraal.nl/
mailto:mbongaards@sigra.nl


Met alleen deze subsidie zou dat nooit lukken. Het FBA neemt daarom ook deel aan een 

grotere uitvoeringssubsidie-aanvraag door de Elaa van meer dan 2 miljoen euro. Als die 

inderdaad wordt toegekend, kunnen we er in februari 2025 mee aan de slag. 

Deze kleinere subsidie van 20.000 helpt om aan te sluiten bij dit grote plan Visie 2030. 

Concreet gaan we aan de slag om de apotheken in Noord, Nieuw West en Zuid Oost 

komend jaar allemaal een keer te spreken. We willen weten wat er leeft in de wijk en 

hoe de samenwerking met de omgeving nu is. Dat helpt om aan te sluiten bij de grote 

subsidie later, die in de hele stad zal spelen.  

 

 Hoofdstuk 7 PR 
 
Volg ons op LinkedIn 

Wij nodigen je van harte uit om lid te worden van onze groeiende gemeenschap op 

LinkedIn. We streven ernaar beter zichtbaar te zijn als netwerk van apothekers in 

Amsterdam en Amstelveen. LinkedIn is daarbij onmisbaar. 

De allianties en zorgorganisaties waar we mee werken, zijn actief op LinkedIn. Door meer 

berichten te posten, laten we zien wat de apotheker allemaal kan en wat we als FBA 

bijdragen. Niet iedereen weet dat de apotheek een medicijncheck kan doen bij 

valpreventie, alternatieven kan geven bij medicijntekorten of zorg op maat biedt aan 

ouderen met verminderde nierfunctie 

Door berichten te liken of te delen maken we de apotheker beter zichtbaar bij een groot 

netwerk. Zo weet iedereen wie we zijn en wat we doen. 

Meld je aan voor de Siilo app en volg de berichten apothekersgroep Amsterdam 

Amstelland 

Er wordt steeds meer informatie tussen apothekers via deze app gedeeld, een goede 

reden om ook aan te sluiten. Je kunt je hier aanmelden bij Doctolib Siilo. 

Siilo is een gratis veilige messaging app voor zorgprofessionals. Met Siilo app kun je 

veilig patiëntgegevens en richtlijnen bespreken met collega’s en andere 

zorgprofessionals in het Siilo netwerk door middel van chat, foto’s, video’s, spraak- en 

videogesprekken.  

  

 
  

 

 Hoofdstuk 8 Overige onderwerpen 
 
Ondersteuning werving & selectie BBL kandidaten 
 

Ook in 2024 heeft het FBA ondersteund bij het werven en selecteren van BBL kandidaten. 

Het FBA heeft 20 kandidaten begeleid, waarvan er minimaal 5 uiteindelijk zijn 

aangenomen in een apotheek en in opleiding zijn gegaan.  

 

PrEP terug bij de apotheek 

 

Vanaf 1 augustus 2024 wordt PrEP-medicatie (emtricitabine en tenofovir - Truvada) weer 

volledig via de openbare apotheek verstrekt. De tijdelijke levering door de GGD is stopt. 

Goed nieuws, want dan kan de apotheek de medicatiebewaking weer uitvoeren. Wat 

betekent dat voor Amsterdam en Amstelland? Vanuit het bureau Het FBA heeft 

overleggen gehad met de GGD, werkafspraken met elkaar gemaakt en gedeeld met de 

leden.  

 

Stakingen 

 

Het zijn roerige weken, we hebben net een meerdaagse regionale staking achter de rug. 

Voor sommigen betekent dit extra werkdruk om de opgelopen achterstand van de 

afgelopen dagen weg te werken. 

 

https://app.siilo.com/qr/b5c8f81d


 

Wellicht ten overvloede, willen we jullie de plekken meegeven waar jullie omtrent de 

stakingen de beste informatie kunnen betrekken. Dat zijn als basis natuurlijk de 

Werkgeversvereniging Zelfstandige Openbare Apothekers (WZOA) en de Associatie van 

Ketenapotheken (ASKA). Voor de ketenapotheken is de eigen keten de beste startplaats. 

Ook op de website van de KNMP is veel informatie te vinden. 

 Het FBA heeft de  Stakeholders geïnformeerd over de verschillende stakingen, vragen 

van leden zoveel mogelijk beantwoord en contact gehouden met de KNMP en de stand 

van zaken zoveel mogelijk gedeeld. 

 

Hoofdstuk 9 En verder 
 

- Het FBA heeft een pilot voorbereid voor Medido thuisvervanging en 

installatie door de apotheek: in 2025 gaat de pilot van start. Met de Spencer 

zijn ook verkenningen geweest.  

- Er zijn tien interviews met apothekers gedaan door drie Farmakunde 

stagiairs, onder begeleiding van het FBA. De verhalen zijn klaar om te delen 

met onze overlegpartners, zoals huisartsen en v.v.t.. 

- Het FBA heeft stages begeleid van Farmakunde studenten (3 door Heleen en 

ook nog 4 stagiairs door Ellen (duurzaamheid).) 

- Het FBA neemt deel aan het leernetwerk Gezond Leven Makkelijker Maken 

en Gezondheidsvaardige organisaties, en gaat in 2025 een subsidie aanvragen 

bij het Gezondheidsfonds. 

- Het FBA is medeopsteller van het Manifest divers sensitieve zorg, vanuit de 

coalitie Ouderen van Amsterdam Vitaal & gezond. 

- Het FBA neemt deel aan de ZonMw gesubsidieerde samenwerking Zuidoost 

55+ in de plus. Hierbij maken zorgverleners en medewerkers uit het sociaal 

domein in Zuidoost een plan voor oudere bewoners, die gemiddeld een 

slechtere gezondheid hebben. Volgend jaar gaat het FBA aan de slag met een 

FTO rond kruidengeneesmiddelen. 

- Het FBA neemt deel aan het grootstedelijk overleg Zorg in de wijk, en houdt 

zo contact met de thuiszorg, naast de losse projecten die we doen zoals met 

de palliatieve kit, de oogdruppelbril en de medicijndispenser. 

- Het FBA heeft uitvoering gegeven aan een communicatieplan in 2024, dat 

zich richt op meer zichtbaarheid op: LinkedIn, vakbladen (waaronder een 

publicatie in UA-magazine over PrEP) en stakeholders. Ook stond het FBA 

regelmatig in de regio-nieuwsbrief van de KNMP, zodat ook andere regio’s 

kennisnemen van de afspraken in Amsterdam en Amstelland. 

 
 
  

 Hoofdstuk 10 Jaarrekening 2024 
 
U kunt deze opvragen op bureau@fbadam.nl 
 

 

 Hoofdstuk 11 Bestuur, commissies en personeel op 31-12-24 
 
Bestuurssamenstelling 
Nitika Chouhan, Apotheek dr. Amelink (voorzitter) 
Nilufar Pashaee, (penningmeester) 
Sai Hong Lam, Apotheek Caleidoscoop (secretaris) 
 
Medewerkers FBA 
Heleen Croonen, beleidsmanager  

 

mailto:bureau@fbadam.nl


Ellen Welsing, beleidsmanager 
Jeroen Boorsma, bureaucoördinator 
 
Commissie financiële zaken  
Raoul Moeniralam vanaf 10 oktober 
Menno Siegersma, Apotheek Holendrecht 
 
Transmuraal Apothekers Overleg 
Jelmer Faber, Poliklinische apotheek BovenIJ ziekenhuis (voorzitter) 
Carin van Gennip-van Zantvoort, Poliklinische apotheek OLVG-oost 
Fong Man Chu Poliklinische apotheek OLVG-oost 
Nakisa Khorsand, Poliklinische apotheek OLVG-oost 
Femke Kropff Poliklinische apotheek OLVG west 
Peer de Graaf, Ziekenhuisapotheek Amstelland 
Edme Roobol, Ziekenhuisapotheek Amstelland 
Emily Fransman-Kroon, Nicolaus Tulp apotheek 
Ilse Dekker, Nicolaus Tulp apotheek 
Dorieke van Balen, Ziekenhuisapotheek Antoni van Leeuwenhoek 
Bas Bruines, Poliklinische apotheek AUMC loc-AMC 
An Lan Kam, Poliklinische Apotheek AUMC loc-VU 
Jet Zonderhuis, AUMC-VU loc-VU 
Iris van der Velde, Poliklinische apotheek AUMC loc-VU 
Maria Franken, Apotheek Koek, Schaeffer en Van Tijen 
Annelies Rijksen, Service-apotheek Sumatra 
Meryem Bilan, BENU-apotheek Badhoevedorp 
Marvin Tjioe, Apotheek Reade 
Hedye Zarkeshan, Apotheek Reade 
Bernard Smals Farmadam 
Linda Tan, Acibadem apotheek 
 
FBA-commissies 
 
Chronische zorg 
Taco van Witsen, Service-apotheek Schinkel 
Nilufar Pashaee 
Zena Shamoun, BENU-apotheek Rypkema 
Sai Hong Lam, Caleidoscoop apotheek 
 
Kwetsbare ouderen 
Hana van Zonneveld – Softic, Medicijnman-apotheek de Castro 
Eva Jonker - Hoff, Service-apotheek Stadion 
Menno Siegersma, Service-apotheek Holendrecht 
Simeen Akhtar, BENU-apotheek de Poort 
 
Digitale communicatie 
Sek Hung Chau, Service-apotheek Westwijk 
Daan Jansen, Zuidas apotheek 
Remco de Jager Service-apotheek Slotervaart 
Faisel Imamali, BENU-apotheek Nassau 
 
Transmuraal Platform Amsterdam 
 
COPD Astma 
Maureen Vos, BENU-apotheek Landsmeer 
 
CVRM/HVZ 
Kamjar Elmi, Molukken apotheek 
 
Diabetes 
Nilufar Pashaee, Apotheek Ganzenhoef 
Simeen Akhtar, BENU-apotheek de Poort 
 
CVA 
Sai Hong Lam, Caleidoscoop apotheek 
Remco de Jager, Slotervaart apotheek 
 



Bestuur Zorggroep Apothekers Amstelland 
Kenny van Deventer 
Jack Schmitz 
Annemiek Klink 
 
 
IZA werkgroep ApoAfspraak 
Jack Smits, Annemiek Klink, Emily Kroon, Kenny van Deventer 
 
AZ Denktank Leefstijl 
Floor Rompelman & Anneleen van der Vliet 
 
AZ werkgroep (ketenaanpak) valpreventie  
Carolien de Jong 
 
AZ werkgroep GGZ 
Floor Rompelman 
 
AZ Klankbordgroep eerstelijnszorg thematafel ouderen  
Annemiek Klink 
 
AZ Werkgroep Digitalisering 
Sek Hung Chau (back-up Michiel Bloem) 
  
AZ Kwaliteitscommissie Astma COPD 
Emily Fransman 
 
AZ Kwaliteitscommissie Diabetes 
Floor Rompelman (als leefstijlapotheker) 
 
AZ Werkgroep Atriumfibrileren 
Jacqueline Hugtenburg 
 
AZ programmagroep persoonsgerichte zorg  
Anneleen van der Vliet 
 
AZ werkgroep integraal zorgprogramma  
Anneleen van der Vliet 
 
RAI - overleg  
Nitika Chouhan, Annemiek Koolhaas 
 
Mutaties apotheken lid FBA 
 
Geopende apotheken: 
Dufay apotheek 
    
Gesloten apotheken: 
Apotheek Randwijck (uitdeelpost) 
Confuciusplein apotheek (uitdeelpost) 
Bijlmer apotheek 
 

Bezoek- en 
correspondentieadres 
Hoogte Kadijk 143-C 
1018 BH Amsterdam  
 
T 020 - 624 30 79 
E bureau@fbadam.nl 
www.fbadam.nl   
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